
Algemene Leden Vergadering –  HSV 
Naarden Bussum 
Datum: 22 sept 2020 

Tijd: 19.30h 

Locatie: Sporthal de Adelaar in Naarden 

 
Aantal aanwezigen: 24 

Aanwezige bestuursleden: Gert-Jan, Theo, Dirk, Michiel, Eric, Dirk, Hendrik 

 

Extra notitie: In verband met de corona maatregelen die zijn gesteld vanuit de overheid, was de 
setting ook ingericht op basis van deze richtlijnen, d.w.z. 1.5 meter afstand tussen de stoelen, 
aangepast aantal aanwezigen en desinfecterend middel aanwezig voor het reinigen van de handen. 
Ook zijn de namen van de aanwezigen genoteerd, zodat in geval dat nodig mocht zijn, mensen die 
aanwezig waren bij de vergadering daarover geïnformeerd kunnen worden. 

Notulen van de vergadering 
1. Opening door de voorzitter 

Welkomst woord door Gert-Jan. 1 x per jaar zeggenschap afleggen en wel op de Algemene Leden 
vergadering. Als gevolg van de corona maatregelen deze vergadering in september in plaats van in 
maart. 

Traditie: stilstaan bij de overleden leden van Hengelsportvereniging Naarden Bussum – Gert Jan 
noemt de namen van de overleden leden en vraagt iedereen voor een ogenblik stilte om deze 
mensen te herdenken. 

2. Verslag van de algemene ledenvergadering d.d. 19 maart 2019 
De secretaris moet zich verontschuldigen omdat hij de notulen van de vorige  Algemene Leden 
vergadering niet heeft meegenomen. 

 

- Het verzoek komt vanuit het publiek om de notulen van de ALV van vorig jaar en van dit jaar 
te publiceren op de webpagina. Dit is toegezegd door het bestuur. 

 

3. Ingekomen stukken/mededelingen 
Secretaris (Marcel) geeft aan dat er van hem uit geen mededelingen zijn. 

Gert Jan:  

- Overleg Gooise meren: in overleg met de heren van het golf terrein in Naarden en de 
gemeente Gooise meren over het behoud van het viswater. Als HSV zouden wij een plat stuk 
of een steiger willen laten aanleggen voor mensen met een beperking. Wij zijn nog in 



afwachting van wat er gaat gebeuren. Steven Kras en Eric  vertegenwoordigen ons tijdens het 
overleg met de Gemeente. Steven heeft een lijntje met de beheerder van de golfbaan. 
Duidelijk is dat de pachter een groot probleem heeft met de gemeente Gooise meren. 
Duidelijk is wel al dat onze plannen de plannen voor het natuurgebied kruisen. Maar zoals 
werd opgemerkt in het publiek zouden natuurplannen en sportvisserij prima samen moeten 
kunnen gaan. Pachter is dezelfde als de pachter van Oud Valkenveen. 

 

- Publiek: Advies om contact op te nemen met jurist van Sportvisserij Nederland en deze hierin 
te betrekken. Bevestiging krijgen dat Gemeente als voorkeur heeft om er een natuur gebied 
van te  maken. 

4. Aftreden penningmeester 
Gert Jan: Theo heeft aangegeven om af te willen treden als penningmeester. Michiel heeft zichzelf 
aangemeld als nieuwe penningmeester. 

Als speciaal teken van dank voor Theo, heeft het bestuur besloten om Theo als erelid aan te stellen. 
Hiervoor overhandigt de voorzitter Theo een speciaal beeldje van glas in de vorm van twee handen. 

Theo blijft aan als Algemeen bestuurslid. 

5. Benoeming nieuw algemeen bestuurslid 
Zie punt 4. 

6. Voordragen nieuwe penningmeester 
Zie punt 4. 

7. Jaarverslag 2019 van de secretaris 
Publiek: Hoeveel leden? Gert-Jan: Komt klein stuk verder. 

Gert Jan: Haven dag in Huizen, hieraan deelgenomen in 2019. Wij hebben ons zelf in alle diversiteit 
gepresenteerd deze dag. Dit jaar vindt de haven dag niet plaats als gevolg van Corona maatregelen. 
Volgend jaar hopelijk nog wel. 

Publiek: Opmerking gemaakt dat er naar zijn mening het afgelopen jaar te weinig voor de jeugd is 
gedaan. Veel scholen in deze regio, waarom geen vislessen op de scholen. 

Gert Jan: Er zijn weinig tot geen mensen in deze regio om te helpen. 

Publiek: Vislessen zijn makkelijk om aan te vragen bij Sportvisserij Nederland. Zij kunnen daar de 
mensen voor aanleveren. 

Gert Jan: De afgelopen periode zijn er ruim 200 leden bijgekomen als gevolg van de Corona. Nog 
geen 5% jeugd leden. Vraag is dan waar je je op moet gaan inzetten. 

Publiek: Overwegen om weer meer in te zetten op jeugdvergunningen. Gert Jan geeft aan dat dit 
meegenomen zal worden in de komende bestuursvergaderingen. 

 

 



8. 100-jarig bestaan HSV Naarden Bussum in 2021 
Volgend jaar bestaat HSV Naarden Bussum 100 jaar. Dit willen we op een speciale manier gaan 
vieren. Gert Jan zet uiteen wat de plannen zijn: 

- Wedstrijd organiseren voor iedereen toegankelijk 
- Paul: organiseer een tombola met mooie prijzen 
- Tweedehands vismarkt organiseren, hapje, drankje, etc. (visspullen) met speciale aandacht 

voor de jeugd 
- Voor iedereen een presentje 
- Andere ideeën welkom 

Input vanuit het publiek 

- Hoe kenbaar maken? (vraag) -DDD verslag, vol op in zetten in DDD 
- Misschien voor de jeugd een extra attentie 
- Hengel uitdelen? 
- Daniel uit komen delen? 
- Jeugd bereik je via de vloggers 
- Ronnie Lensing raadplegen over hoe de jeugd te bereiken, bijvoorbeeld via vloggers 
- Vragen? Nee 

9. Verslag kascommissie 2017 
- Olaf: gecontroleerd en bevonden dat er geen verschillen zijn geconstateerd. 
- Penningmeester decharge verleend 

10. Karper- vs. witvissers 
Marcel –  Marcel geeft uitleg van de  situatie en de rede waarom dit op de agenda staat.  

Paul – Eentje van buitenaf die niet weg wilde. Maar in de meeste gevallen  geen probleem. Witvissers 
geven aan dat zij er geen probleem mee hebben dat er de nacht ervoor gevist wordt.  

Conclusie: Samenwerking verloopt steeds beter. 

11. Vergunning 3e hengel en nachtvissen 
Nieuw: Vanaf volgend jaar 3e hengel en nachtvergunning in beheer van de karper commissie. Wie nu 
vergunning heeft houdt hem ook. In totaal zullen er 30 vergunningen beschikbaar zijn. 

Waarom deze wijziging?: Toch een paar karpervissers die in een jaar tijd voor gedonder hebben 
gezorgd. Vooral mensen van buiten af. Grote mond tegen mensen, rommel achterlaten…. Willen 
geen scheve gezichten van de bewoners en het bestuur wordt hierop aangesproken door de 
gemeente. 

Publiek (Ronnie Lensing): Wil graag toelichting op zijn aanvraag. Hij heeft contact gehad met Gert Jan 
voor een vergunning. Belt ervoor met GJ maar werd doorgestuurd naar de Karper commissie, gebeld 
met de karper commissie, geen vergunning gekregen. 

Paul: Je moet allereerst lid zijn van HSV Naarden Bussum, daar kwam bij dat we bezig waren met de 
wijziging van de regelgeving rond de huidige vergunning. Maar dit gaat alsnog geregeld worden. 

Michiel: noteren gegevens van Ronnie en gaan het voor hem in orde maken. Geen vriendjes politiek, 
gewoon eerlijke verwerking van de gegevens bij een nieuwe aanvraag. 

Let op!: Nachtvergunning wordt gekoppeld aan derde hengel vergunning. 



Publiek (Bouke): wat als ik als witvisser wil nachtvissen.  Toen water werd ingebracht is afgesproken 
dat dit voor de leden gewoon mogelijk zou blijven. 

Gert Jan: Je gaat niet apart betalen. Maar de nachtvergunning moet wel worden aangevraagd bij Paul 
- karper commissie. Dit om te voorkomen dat er gerotzooid wordt langs de waterkant. Voorbeeld 
water bij ijsbaan waar nu niet meer op de stenen kade gevist mag worden. 

Publiek (Ronnie): tekst laat ruimte voor discussie. Gert Jan: nu niet meer 

Publiek: vanuit het publiek wordt opgemerkt dat deze wijziging eerst goedgekeurd had moeten 
worden door de leden. 

Gert Jan: Deze opmerking is correct. Maar als gevolg van de corona maatregelen hebben we de ALV 
moeten verzetten Om de wijziging toch in de vergunning van volgend jaar te krijgen moest deze al 
eerder worden aangeleverd. Hier zijn een aantal vissers voor benaderd en die hadden er geen moeite 
mee. Vraag  is nu of er alsnog een stemming nodig is? 

Publiek: had eigenlijk via de officiële weg moeten gaan, maar hebben begrip voor de situatie. Leden 
zijn het er over eens dat er geen verdere stemming nodig is. Zij begrijpen de genomen maatregel. 

GJ: Als gevolg van het uitstellen van de ALV moest er een beslissingen worden genomen om het op 
tijd in het boekje te krijgen voor volgend jaar. Aantal leden benaderd. 

Publiek (Bouke): Die 30 mensen kun je moeilijk controleren.  

Michiel: aantal mensen met vaste vergunning is bekend. 

Rondvraag 
- Sportvisserij Nederland: zijn jullie bezig met de herinrichting van het spiegelpark? Nog eens 

op spelen bij de gemeente dat er ook voor de sportvisser (jeugd) visplekken worden 
gemaakt. Eventueel aanbieden om te betalen. GJ 

- Sportvisserij Nederland: bij hem achter steiger partij ingestort. Staan hekken voor. Wordt dit 
gerepareerd. (GJ gaat er contact over opnemen.) 

- Charles Appelman: Staan continue troep op te ruimen bij het vissen. Veel buitenlanders die 
ook vis meenemen. Durven controleurs hier tegen op te treden? Michiel – Als je het ziet bel 
mij op.  
GJ: met polen weinig problemen. Helaas weinig aan te doen, omdat je ze niet op heterdaad 
kunt betrappen. 
Michiel: probleem is dat het niet te constateren is dat ze vis meenemen. 
Bouke: telefoonnummers van controleurs op de webpagina. GJ: vragen of we 
telefoonnummer van Jan Spel mogen plaatsen op de website. 

- Bouke: misvatting op de website – vergunningen aanvragen bij de secretaris. Moet 
gecorrigeerd worden op de website. 

- Dirk: aanvulling – Gemeente problemen met vissers – Laat maar zien dat er processen 
verbaal zijn. 

 

 



Afsluiting door de voorzitter 
Ruud kamp in ons midden – vissen gehandicapten in Abcoude. Donatie gedaan richting het 
sportviscentrum voor gehandicapten. Besluit genomen dat we onze eigen leden beter gaan 
gedenken. Bejaarden ophalen met busje, meenemen naar Abcoude, hapje en drankje  en dan kunnen 
vissen. Mensen een mooie dag bezorgen. Alles is daar in Abcoude aanwezig. Terugkomend initiatief, 
maar na corona crisis. 

Gepland na de Corona. Bouke biedt zich aan om aanwezig te zijn 

Made en voer worden geregeld door Ronnie. Wel graag op tijd laten weten. 

Woord van Ruud:  

- Vanaf 60 jaar, geen papieren nodig, wel aanmelden,.  
- Het vissen zelf is gratis. 15 steigers, 30 mensen laten vissen.  
- Binnen 24 mensen tegelijk. 

Leden en bestuur bedanken voor de donatie. Theo en Dirk komen kijken en mooi verhaal geschreven. 
Mocht je mensen kennen die voldoen aan de doelgroep informeren. Brochures aanwezig. 

Hengels zijn eventueel ook aanwezig. 


